
IG, TOMIŠELJ, IŠKA VAS

Novo telefonsko omrežje
Na področju treh KS: Ig, Tomišelj in

Iška vas potekajo priprave za izgradnjo
novega telefonskega omrežja. Odbor,
ki vodi te priprave si prizadeva, da bi
bodoče naročnike bremenili čim manjši
stroški in da bi bil prispevek PTT toliko
višji. Za izgradnjo omrežja bi bilo po-
trebno zbrati 32000000 (tri milijarde
dvesto milijonov starih din) din, od te-
ga zneska je PTT pripravljena prispe-
vati 12000000 din pod pogojem, da
ostalo prispevajo naročniki. Odbor je
sklenil, da ostala sredstva prispevajo
interesenti v obliki denarnih sredstev in
pa s svojim lastnim delom pri izkopu. Iz
teh KS je potrebno zbrati vsaj 400 na-
ročnikov in v tem primeru bi znašali
stroški za posameznega naročnika
21000,00 din poleg prispevka z lastnim
delomin priključka, ki ga plačajo jese-

ni in znaša 12500,00 din. Seveda je
stvar naročnikov samih ali bodo prispe-
vali z lastnim delom, ali pa bodo prispe-
vali še dodatna denarna sredstva kot
nadomestilo tega.

V primeru da bo interesentov prema-
lo imajo možnost za vključitev v to
omrežje tudi interesenti, ki so izven
območja za katerega je izdelan projekt
in teh je iz vasiKremenca, Draga, Do-
bravica in Pijava gorica približno 30.
Za te pa bodo stroški seveda nekaj
višji. Odbor, ki vodi te priprave za iz-
gradnjo je določil, da naj vsi, ki se
nameravajo vključiti vomrežje vplača-
jo do 15. februarja prvi obrok v višini
7.000,00 din in nato v naslednjih mese-
cih v istem znesku. Do navedenega ro-
ka je plačalo prvi obrok le 80 naročni-
kov, vendar pričakujejo, da se bo to

število v naslednjih dneh še povišalo.
Mogoče je strošek za tri zaporedne me-
sece prevelik in tu so nam zagotovili, da
so možna tudi odstopanja, nujno pa je
seveda plačati prvi obrok, da se ugotovi
število interesentov in s tem tudi to ali
bo izgradnja možna ali pa je izgubljena
ta velika ugodnost, ki nam jo sedaj nudi
PTT. Če sredstva interesentov ne bodo
zagotovljena, bo PTT odstopila od
igradnje v takem obsegu, časovno ob-
dobje izgradnje omrežja se bo podalj-
šalo, bodoče naročnike bodo bremenili
mnogo višji stroški kot bi jih sedaj.

Zato opozarjamo vse interesente na
tem področju, da razmislijo o sedanjih
ugodnostih in da se čimprej odločijo in
nakažejo denarna sredstva na žiro ra-
čun KS Ig.
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